
در آستانه انتخابات ریاست جمهوری در قشم اعلام شد
کارت ملی بیاورید زمین بگیرید

قشم- خبرنگار کیهان:
س�ازمان منطقه آزاد قش�م ب�ا هماهنگی یک ش�رکت 
تعاونی اتحادیه مس�کن، با اخذ کپی شناسنامه و کارت ملی 
سرپرستان خانواده مبادرت به نام نویسی زمین جهت واگذاری 

به شهروندان قشمی کرده است.
به گزارش خبرنگار ما  این نام نویس��ی در حالی صورت گرفته 
که سرنوش��ت دوهزار و 272 واحد مس��کن مهر در قشم و درگهان 
جهت واگذاری به متقاضیان درهاله ای از ابهام قرار دارد و هیچ کس 

به این موضوع رسیدگی نمی کند. 
براس��اس این گزارش پیمانکار واحدهای مس��کن مهر قشم و 
درگهان به علت وجود طراحی اشتباه و عدم ایجاد تاسیسات زیربنایی 
نتوانس��ته بعد از گذشت 5 س��ال این واحدهای مسکونی را تحویل 
صاحبانش دهد. این در حالی است که در آستانه برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری سازمان منطقه آزاد به همراه شرکت مذکور مبادرت 
به ثبت نام از بیش از سه هزار متقاضی واگذاری زمین کرده است.

امام جمعه سمنان:
رئیس جمهوری از نظریه پردازی

 در امور دینی پرهیز کند
سمنان- خبرنگار کیهان:

نماینده ولی فقیه در استان سمنان گفت: رئیس جمهوری 
باید برای پیشرفت کشور و برطرف کردن موانع توسعه ایران 

همت گمارد و کار او نظریه پردازی در امور دینی نیست.
امام جمعه سمنان افزود: نظرات ولی امر مسلمین درباره اسلام 
جامع ترین، عالی ترین، دقیق ترین و کارشناسانه ترین رهنمودهاست 
و دیگر نیازی نیست که برخی به جای پرداختن به وظایف خود به 

نظریه پردازی در مورد اسلام روی بیاورند.
آیت الله س��یدمحمد شاهچراغی اظهار داش��ت: مسئولان قوای 
س��ه گانه بای��د قبل از هر چی��ز به وظایف قانونی خ��ود در چارچوب 
مطالبات امام و ولی فقیه عمل کنند و در مورد دین نظریه پردازی نکنند. 
وی گفت: برخی مس��ئولان نباید با اظهارات نسنجیده خود خوراک 
تبلیغاتی بیگانگان را فراهم ساخته و سپس برای رفع اتهام از خود به 
هر چیز متوسل شده و به جای عذرخواهی کار را خراب تر کنند. وی 
بر انتخاب نامزد اصلح از سوی مردم تاکید کرد و گفت: باید کسی را 
انتخاب کنیم که آرمان های انقلاب، امام و رهبری و شهدا را پاس دارد.

ثبت قنات های استان یزد در یونسکو
یزد - خبرنگار کیهان:

اس�تاندار یزد در دیدار با معاون علوم یونسکو خواستار 
ثبت قنات های این استان در یونسکو شد.

محمدرضا فلاح زاده در این دیدار گفت: مردم ایران برای تامین 
آب مورد نیاز برای بقای حیات خود سه هزار و 500 قنات در استان 

حفر کرده اند که طول این قنات ها به 80 کیلومتر می رسد.
وی افزود: کاربری این قنات ها بدون آسیب رساندن به سفره های 
زیرزمینی برای مصارف کشاورزی، تولید، صنعت، شرب و بهداشت 
بوده که بدون استفاده از امکانات خاص و پیشرفته ایجاد شده است.

فلاح زاده راه اندازی دانش��کده قنات برای انتقال این فناوری به 
نس��ل جوان، اختصاص ساختمان مستقل به مرکز قنات، کمک های 
مالی س��الانه و ثبت 20 رش��ته قنات در آثار ملی برای جلوگیری از 
هرگونه تعرض را از جمله اقدامات دولت جمهوری اسلامی ایران در 

این خصوص برشمرد.
»کالونجی« معاون علوم یونس��کو نیز در این دیدار با بیان این 
که از بین چهار مرکز منطقه ای یونس��کو، س��ه مرکز در حوزه آب 
فعالیت می کند، گفت: موضوع آب یکی از موضوعات مشترک ایران 

و یونسکو است.
وی ثبت قنات های استان در یونسکو را مهم دانست و پیشنهادات 

استاندار یزد در این نشست را بسیار خوب ارزیابی کرد.
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کانال های آلوده و حق مشاوره های میلیونی!
کارشناس ثابت بسیاری از برنامه های ورزشی سیما در تازه ترین صحبت های 
خود مدعی شده " اکثر پول های تزریق شده به فوتبال ایران وارد کانال های آلوده 
می شود ." به گزارش کیهان اشاره درست این کارشناس به شرایط حاکم بر فوتبال 
کشورمان در شرایطی است که خود وی سه فصل قبل به واسطه ارتباطات نزدیک 
با مربی سرشناس، قراردادی نزدیک به یکصد میلیون تومان را با یکی از تیم های 
متمول شهرستانی به امضاء رساند تا فقط به آقای سرمربی مشاوره دهد! اما نکته 
جالب ماجرا آنجا بود که این کارش��ناس رسانه ای تا چند سال قبل منتقد همین 
مرب��ی بود و در یک مناظره مع��روف تلویزیونی وقتی که حریف او در مباحث فنی 
نشد، از ادبیاتش ایراد گرفت. آقای کارشناس درست می گوید؛ بسیاری از پول های 
تزریق ش��ده به فوتبال ایران وارد کانال های آلوده می شود که از جمله این کانال 

های آلوده می توان به حق مشاوره های میلیونی اشاره کرد.
آمادگی کریمی برای بازگشت به تیم ملی

عل��ی کریمی بعد از اعلام  لیس��ت بازیکنان تی��م ملی گفت: حرف هایی 
که بعد از فینال زدم  ش��رایط را برای کی روش س��خت و تا حدودی هواداران 
را ناراح��ت کرده اس��ت اما اگر این طور هس��ت من هم از م��ردم و کی روش 
عذرخواهی می کنم و اگر هر زمان حتی روی سکوها هم به وجود من نیاز باشد 

با کمال میل در خدمت تیم ملی کشورم هستم.
تماس مدیرعامل پرسپولیس با بازیکن استقلال

بازیکن استقلال از تماس مدیرعامل باشگاه پرسپولیس با او برای پیوستن 
به جمع سرخپوشان خبر داد. علی حمودی گفت: رویانیان با من تماس گرفت و 
پیشنهاد حضورم در باشگاه پرسپولیس را مطرح کرد. من هم در جواب خواسته 
وی گفتم که باید بازی های اس��تقلال در لیگ قهرمانان تمام شود چون با این 
تیم قرارداد دارم و درست نیست اکنون درباره این مسئله صحبت کنیم. لازم به 
یادآوری است این تماس رویانیان انتقاد مسئولان استقلال را به دنبال داشت. 

قلعه نویی به سپاهان بازمی گردد؟!
با برگزاری نشست نهایی میان زلاتکو کرانچار و علیرضا رحیمی، تصمیم 
قطعی ادامه همکاری با این مربی به هیات مدیره باش��گاه سپاهان سپرده شد. 
در همین خصوص خبرگزاری تسنیم در خبری عنوان داشت که پیشنهاد مالی 
کرانچار رقمی نزدیک به 800 هزار دلار است که تبدیل به یکی از دغدغه های 
مدیران سپاهان شده است. تمام این شرایط سبب شده خبرهایی در خصوص 
احتمال حضور س��رمربی استقلال در س��پاهان مطرح شود. روز گذشته منابع 
نزدی��ک به امیر قلعه نویی نیز خبر دادند که مدیر کارخانه س��پاهان تمایل به 
حضور قلعه نویی در اصفهان دارد و شاید این مربی مجددا به سپاهان بازگردد.  

وداع باشکوه فرگوسن از منچستر
منچس��تر یونایتد موفق شد با نتیجه 2 بر یک از سد سوانسی عبور کند 
تا سر الکس فرگوسن وداعی باشکوه داشته باشد. بازی تا دقیقه 87 با تساوی 
یک - یک دنبال می شد تا اینکه ریو فردیناند بار دیگر در دقایق پایانی گلزنی 
کرد تا ورزشگاه اولدترافورد به مرز انفجار برسد. جام قهرمانی لیگ برتر هم به 
یونایتدها اهدا شد تا فرگوس��ن در پایان دوران مربی گری اش و پل اسکولز در 

پایان دوران بازیگری اش آن را بالای سر خود ببرند.
بازگشت قطعی رحمتی به تیم ملی 

دبیر فدراس��یون فوتبال از بازگش��ت قطعی رحمتی ب��ه تیم ملی فوتبال 
کشورمان خبر داد. نبی در پاسخ به این پرسش که آیا رحمتی را باید ملی پوش 
دانس��ت یا نه عنوان کرد:باید این کار را انجام شده تلقی کرد. نبی درباره اینکه 
آیا رحمتی در جلسه با وی و کفاشیان پذیرفته است که از کی روش عذرخواهی 

کند گفت:رحمتی این کار را در گذشته انجام داده و عذرخواهی کرده است.
برنامه های ابراهیم زاده برای تراکتورسازی و سپاهان

ابراهیم زاده سرمربی فصل گذشته نفت تهران گفت: طی روزهای گذشته 
به تراکتورس��ازی، سپاهان و نفت تهران برنامه داده ام اما هیچ جوابی از سوی 

آنها دریافت نکرده ام. برنامه ام را گرفته اند و منتظرم پاسخ بدهند. 
رویانیان برکنار نمی شود

پس از انتش��ار اخباری در زمینه برکناری محمد رویانیان، معاون رئیس 
جمهور خبر داد  رویانیان از مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس برکنار نشده است. 

شاهین خلیج فارس، جانشین شاهین بوشهر
باش��گاه شاهین خلیج فارس در بوشهر تاس��یس می شود. پس از سقوط 
تیم فوتبال ش��اهین بوشهر به دسته دوم لیگ آزادگان، فدراسیون فوتبال طی 
نامه ای به مالک آن باش��گاه اعلام کرد .با توجه به نبود امکان تسویه حساب با 
طلبکاران، جمعی از پیشکسوتان باشگاه تصمیم گرفته اند باشگاه جدیدی را با 

نام شاهین خلیج فارس بوشهر به ثبت رسانده و فعالیت تازه ای را آغاز کنند.

اخبار کوتاه از فوتبال

سرتیپ رحیم نوعی اقدم:
ایران با ادبیات ولایت و رهبری

 در دنیا می درخشد
بناب- خبرنگار کیهان:

رزمنده دوران دفاع مق�دس گفت: در دوره اصلاحات با 
ایج�اد مرکز گفت وگوی تمدن ها کش�ور را مورد تحقیر قرار 

دادند.
رحیم نوعی اقدم در نشست روشنگری سیاسی اساتید بسیجی 
مراکز پیش دانشگاهی شهرستان بناب با بیان این که نظام جمهوری 
اس��لامی با ادبی��ات ولایت و رهب��ری در دنیا می درخش��د؛ افزود: 
آمریکایی ه��ا اگر جرأت داش��تند، تاکنون هزار ب��ار به ایران حمله 

می کردند. ولی آن کشور توان حمله نظامی به ایران را ندارد.
نوعی اق��دم تاکید کرد: ه��م اکنون از 180 نقطه دنیا قادریم بر 
علیه آمریکا اقدام نظامی انجام دهیم و این را به عنوان یک کارشناس 

اعلام می کنم.
وی همچنین با تاکید بر حضور پرشور مردم در انتخابات آتی، از 
مردم خواست به جریانی که عمیقا به ولایت و رهبری اعتقاد دارند، 

رای دهند. در غیر این صورت کشور با چالش مواجه خواهد شد.
2 سد از محل اعتبارات سفر رهبری در 

رازوجرگلان در دست ساخت است
مدیرعامل ش�رکت آب منطقه ای خراسان شمالی گفت: 
ساخت سدهای سومبار و چندیر در شهرستان تازه تاسیس 

رازوجرگلان با نظارت این شرکت در دست اجرا است.
»علیرض��ا عامری« گفت: تزریق اعتبار از محل اعتبارات س��فر 
رهب��ری به اس��تان و مهر مان��دگار، اجرای این طرح ها را ش��تاب 

چشمگیری داده است.
وی پیشرفت فیزیکی سد سومبار و شبکه آبیاری و زهکشی آن را 
به ترتیب 50 و شش درصد اعلام کرد و افزود: برای اجرای این طرح 

تاکنون 204 میلیارد و 430 میلیون ریال اعتبار جذب شده است.
وی همچنین اعتبار جذب شده برای ساخت سد چندیر و شبکه 
آبیاری و زهکشی آن را 203 میلیارد و 77 میلیون ریال اعلام کرد 
و گفت: اکنون پیش��رفت  فیزیکی سد »چندیر« 45 درصد و اجرای 

شبکه آبیاری و زهکشی آن شش درصد است.
به گزارش ایرنا عامری در خصوص مزایای س��اخت این سدها 
در اس��تان گفت: این س��دها در مناطق محروم استان با هدف مهار 
سیلاب و تنظیم آب موردنیاز کشاورزی و آشامیدنی ساکنان منطقه 

احداث می شود.
عملیات ساخت سدهای سومبار و چندیر از سال 87 در استان 

خراسان شمالی آغاز شده است.
وی اف��زود: اجرای این ش��بکه بیش از ه��زار و 345 هکتار از 

کشتزارهای واقع در پایاب این دو سد را زیر پوشش می برد.
دومین جشنواره ملی 

عرقگیری بهار نارنج برگزار شد
ساری- خبرنگار کیهان:

ش�هردار ساری گفت: دومین جش�نواره ملی عرقگیری 
بهار نارنج به مدت دو روز در پارک قائم ساری برگزار شد.

س��ید مهدی عبوری در مراس��م اختتامیه این جشنواره اظهار 
داش��ت: برای معرفی فرهنگ و آداب و رس��وم ساری که بی تردید 
با فرهنگ و رس��وم حاکم بر مازندران مشترکات بسیاری دارد، این 

جشنواره را به یک فرصت تاریخی مبدل می کنیم.
شهردار ساری با اشاره به مناسب نبودن مکان جشنواره عرقگیری 
بهار نارنج گفت: جشنواره آینده را در مکانی درخور شأن مردم ساری 

برگزار می کنیم.
دبیر دومین جش��نواره ملی عرقگیری بهار نارنج یادآور شد: در 
این روز نیز همایش علمی بهار نارنج با ارائه بیش از یک هزار و 500 
مقاله از سراس��ر کش��ور در دانشگاه علوم کشاورزی و منابع طبیعی 

ساری برگزار شد.

ملی پوش پرتاب دیس�ک ایران می گوید اگر مجبور به مسافرکشی 
هم شود دیگر قرارداد 5 یا 6 میلیونی با باشگاهی نخواهد بست.

محمود صمیمی گفت: خاطرم هست اولین سالی که به رده بزرگسالان 
آمده بودم باشگاه ذوب آهن قرارداد 8 میلیون تومانی با من امضا کرد. این در 
شرایطی است که سال گذشته قراردادمان حدود 6.5 میلیون تومان بود که 
این رقم نسبت به 5 سال پیش از آن هم کمتر بوده است.وی افزود: اگر قرار 
باشد مسافرکشی هم کنم دیگر هیچ وقت قرارداد 5 – 6 میلیونی نمی بندم 
چ��ون حتی یک کارگر هم در س��ال بیش از این رق��م درآمد دارد و چنین 

قراردادهایی آدم را تحقیر می کند. 

*هادی س�پهرزاد که رکورددار دهگانه ایران محسوب می شود، به منظور 
آمادگی بیش�تر برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا اواخر هفته جاری 
راهی اردوی آلمان می ش�ود.این اردو 45 روزه خواهد بود و سپهرزاد زیر 

نظر حسینی، مربی اش که در آلمان ساکن است، تمرین خواهد کرد.
* احسان حدادی که هم اکنون تمرینات آماده سازی خود را در ویرجینیای آمریکا 
سپری می کند، با اعلام داوری، رئیس فدراسیون دوومیدانی 35 میلیون تومان برای 
جبران هزینه تمرینانش به حس��اب وی واریز شد.نفر اول پرتاب دیسک ایران قرار 

است 13 خرداد در مسابقات پرتاب ها در آمریکا شرکت کند.
* سرانجام پس از کش و قوس های فراوان و گفتن حرف های ضد و نقیض 
از سوی مسئولان فدراسیون بوکس در مورد بحث سرمربیگری تیم ملی، 
این مش�کل حل ش�د و غلامرضا کریمی به عنوان س�رمربی تیم ملی در 

مسابقات قهرمانی آسیا در اردن انتخاب و معرفی شد.
* مس��ابقات دوچرخه سواری قهرمانی آسیا در رشته کوهستان و درمواد دانهیل و 
کراس کانتری از روز شنبه بیست و یکم اردیبهشت به مدت 2 روز در چین برگزار 

شد که کاروان ایران در این رقابت  ها از دست یابی به مدال بازماند.
* ملی پوشان تکواندوی ایران پس از کسب دو جام قهرمانی در رقابت های 
کلاس A اسپانیا و تورنمنت بین المللی تونس بامداد امروز وارد تهران  شدند.

خواندنی از ورزش ایران

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی- 
کنگره فدراس�یون جهان�ی کش�تی در حالی روز 
28 اردیبهش�ت ماه برای انتخاب رئیس جدید در شهر 
مسکو برگزار می شود که حمایت  روسیه از نناد لالوویچ 
،بازگشت مجدد مارتینتی به هیات رئیسه فیلا و غیبت 
احتمالی برخی کشورهای عضو در این کنگره خبر از چند 
دستگی بین اعضا و ایجاد حواشی جدید در فیلا می دهد.
کنگره فدراس��یون جهانی کشتی در شرایطی کمتر از 4 
روز دیگر برای انتخاب رئیس جدید و بررسی پیشنهادات جدید 
برای حفظ کشتی در رقابتهای المپیک 2020 برگزار می شود 
که نمایندگان ایران پس از تماس��ی تلفنی از آمریکا از حضور 

در این نشست مهم و سرنوشت ساز منع شدند!
ب��ه گ��زارش مهر پیش از ای��ن قرار بود حس��ن رنگرز و 
محمدرض��ا توپچی ب��ه عنوان نایب رئیس و دبیر فدراس��یون 
کشتی با حضور در کنگره فیلا به نوعی در انتخاب رئیس جدید 
فدراس��یون جهانی نقش داشته باشند که گفته می شود اعزام 
این نمایندگان با نظر حجت الله خطیب سرپرس��ت فدراسیون 

کشتی منتفی شده است.
به نظر می رس��د این اقدام فدراس��یون کش��تی ایران به 
دس��تور مارتینتی رئیس خلع شده فیلا انجام می شود. این در 
حالی اس��ت که کشورهای صاحب قدرت از جمله روسیه قصد 
حمایت از نناد لالوویچ رئیس موقت فیلا را دارند اما فدراسیون 
ایران می خواهد خلاف جهت آب ش��نا کند و با طناب پوسیده 
مارتینتی به چاه رود. در حالی که پیش از این مارتینتی هیچ 

حمایتی از کشتی ایران نداشته است.

سرپرست اجازه نداد نایب رئیس فدراسیون به روسیه برود

نمایندگان ایران از حضور در كنگره فيلا منع شدند
 كشتی با طناب پوسيده به چاه می رود؟!

اگ��ر ایران به حمایت از مارتینتی ادامه دهد، ش��اید این 
کار تبعات س��نگینی به همراه داشته باشد چرا که لالوویچ به 
احتمال 90 درصد رئیس فیلا می شود و مارتینتی که چندی 
پیش ش��کایتش در دادگاه حکمیت ورزش هم شکست خورد، 

به همراه هم پیمانانش در انزوا قرار خواهند گرفت.
این خبرها در حالی به گوش می رسد که خطیب سرپرست 
فدراسیون کشتی سفر به آمریکا را به این انتخابات مهم ترجیح 
داده و گفته می ش��ود قصد ندارد نماینده ایران را به مس��کو 
بفرس��تد. به نظر می رسد در این شرایط مسئولین عالی رتبه 
وزارت ورزش باید جلوی این تدبیر نادرست را بگیرند تا ورزش 
اول کش��ور بیش از پیش از تزلزل مدیریت لطمه نخورد. قطعا 
مخالفت کردن با رئیس آینده فیلا تبعات جبران ناپذیری برای 

کشتی ایران خواهد داشت.
در این خصوص باید به اظهار نظر حسن رنگرزنایب رییس 
فدراس��یون کشتی درباره موضع ایران در انتخابات هفته  آینده 
فیلااشاره کرد . وی با بیان اینکه سعی داریم با دیپلماسی مناسب 
برای کشتی کشور فرصت سازی کنیم نه فرصت سوزی گفت: 
س��عی  کرده ایم که یک دیپلماس��ی فعال را در دستور کار قرار 
دهیم تا هر کس که انتخاب ش��د منافع کشتی کشور تضمین 
ش��ود. چون در حال حاضر در حوزه های تصمیم گیرنده فیلا 
تاثیرگذار نیستیم. اگر موضع قطعی خود را نشان دهیم متضرر 
خواهیم شد و فعلا در حال بررسی شرایط هستیم.از این رو با 
مارتینتی صحبت هایی داشته ایم تا اگر رای آورد او را از دست 
ندهیم و از طرف دیگر ارتباط مان با لالوویچ هم بس��یار خوش 

و نزدیک است. 

محمدرضا توپچی دبیر فدراسیون کشتی هم درباره عدم 
سفر نمایندگان ایران به روسیه به ایسنا گفت : آقای خطیب در 
آمریکاس��ت و هفته دیگر اجلاس فوق العاده فیلا برگزار خواهد 
شد که فکر می کنم چون خود ایشان می خواست به این اجلاس 
برود، من و رنگرز در آن حاضر نشویم.وی افزود: یا من یا آقای 
رنگرز باید به اجلاس می رفتیم اما چون نظر خطیب این بوده 
که خودش در اجلاس حضور داش��ته باشد، به احتمال زیاد ما 

هم به مسکو نخواهیم رفت.
کشتی فرنگی بدون دوبنده!

در کن��ار بح��ث انتخ��اب رئی��س جدید فی��لا باید به 
پیش��نهادات جدید مسئولان فدراس��یون جهانی کشتی در 
کنگره فوق العاده فیلا اش��اره کرد.در این نشست برای حفظ 
کش��تی در رقابتهای المپیک 2020 و جذابیت بیش��تر این 
رش��ته پیشنهاداتی مطرح اس��ت که اعضای فیلا باید به آن 

رای دهند. این پیش��نهادات در س��ه بند تهیه و به شرح زیر 
مطرح خواهد شد:

1-  در بازی های المپیک دو وزن )بین 50 تا 74 کیلوگرم( 
به کشتی بانوان اضافه شود و از هر کدام از اوزان کشتی  آزاد و 
فرنگی مردان یک وزن کم شود. در حال حاضر بانوان در چهار 
وزن در المپیک کش��تی می گیرند. البته هنوز مشخص نشده 

کدام اوزان از کشتی مردان حذف خواهد شد.
2-  کشتی گیران فرنگی از این پس دوبنده بالاپوش نداشته 

باشند وفقط از یک شورت ورزشی استفاده کنند.
3- کار گروه تعیین ش��ده برای حفظ کشتی در المپیک 
پیشنهاداتی را از جمله تغییر زمان کشتی ها از 2 تایم 2 دقیقه ای 
به 2 تایم 3 دقیقه ای و همچنین برنده ش��دن کشتی گیران با 
احتساب مجموع امتیازات 2 تایم را آماده کرده اند که قرار است 

در کنگره فیلا در مسکو مطرح شود.

 تیم ملی اسلالوم ایران که این روزها در کرج تمرین می کند تا در رقابت های قهرمانی آسیا شرکت کند 
اسیر تعلیق فدراسیون قایقرانی ایران شد و این مسابقات را از دست داد. 

پاروزنان آب های خروش��ان ایران که اردوهای خوبی را پش��ت سر گذاشتند، به دلیل تعلیق مسابقات برون مرزی را از 
دست داده اند و بدون اعزام به مسابقات قهرمانی آسیا کارشان را تمام کردند. ملی پوشان امیدوار بودند که در این مسابقات 
که از ابتدای خرداد آغاز می شود حاضر شوند اما تعلیق دوباره خودش را نشان داد و مشکل ساز شد. البته قایقرانی ایران 
به دلیل برکناری احمد دنیامالی، رئیس اسبق فدراسیون از سوی فدراسیون های جهانی روئینگ، کانوئینگ و سیلینگ هم 

با مشکل تعلیق مواجه است.
ما به این نمی گوییم تعلیق

دبیر فدراسیون قایقرانی با اشاره به عدم حضور تیم ملی اسلالوم ایران در مسابقات قهرمانی آسیا، گفت: من به این امر 
نمی گویم تعلیق بلکه آن را عدم حضور در مسابقات قلمداد می کنم و امیدوارم که هرچه زودتر این مشکل نیز رفع شود.

مسعود مهدوی نیا، اظهار داشت: من به این امر نمی گویم تعلیق بلکه آن را عدم حضور در مسابقات قلمداد می کنم و 
امیدوارم که هرچه زودتر این مش��کل نیز رفع ش��ود.وی در پاس��خ به این سوال که فکر می کنید چه زمانی این مشکل رفع 
شود؟ ادامه داد: در این خصوص از آنهایی که این مشکلات را درست کرده اند سوال کنید نه از من، اما تمام آروزیم رفع این 

مشکل است. البته خسرو ابراهیمی، سرپرست جدید فدراسیون قایقرانی تدابیری را برای حل این معضل اندیشیده است.

باز هم تعلیق، باز هم قایقرانی!

چهار، پنج ساله بود که همراه پدر  که مدرس قرآن 
بود در نماز جماعت مسجد و جلسات قرآن کریم حاضر 
می شد و پایه های اعتقادی خود را مستحکم می کرد. در 
تظاهرات و راهپیمایی ها علیه رژم منحوس پهلوی نقش 
فعال داشت. هنگامی که کفتاران بعثی به بیشه شیران 
حقیقت حمله کردند، عازم جبهه های نور ش��د و پا به 
پای رزمندگان به دفاع از حریم اسلام و کشور پرداخت.

به یاد طلبه بسیجی شهید »احمد منانی پیکانی«
من بسیجی تر از آنم كه شما حدس زدید

ش��هید منانی چندین بار به جبهه عزیمت نمود. یک بار در منطقه ایلام در 
حمله هواپیماهای دشمن مجروح گشت و پس از مداوا بار دیگر با نوای رحیل قافله 
جبهه، همدم بچه های جنگ شد و این همزمان با آغاز عملیات والفجر2 در منطقه 
عملیاتی پیرانش��هر در غرب کشور بود که آخرین صفحه زندگی خود را با شهادت 

ورق زد و قرین سعادت گشت و در جوار حضرت حق آرام گرفت.
»ان المتقین فی جنات و نهر فی مقعد صدق عند ملیک مقتدر«

پیکر پاک این ش��هید مجاهد سال ها در منطقه عملیاتی ماند تا در سال 72، 
گروه تفحص باقیمانده پیکر او را به شهر اصفهان فرستادند.

طلبه بسیجی شهید »احمد منانی پیکانی«، سال 1344 در اصفهان متولد شد 
و در 1362/4/31 در عملیات والفجر 2 )پیرانشهر( به شهادت رسید.

از خدا بخواهید در هر حال مواظب و مراقب ما باش��د که ش��یطان خارج که 
ابلیس و داخل که نفس باش��د با دامهایی که در آن دانه ریخته اند منتظر صید ما 
هستند. بیایید راضی به رضای خدا باشیم و امور را با حرکتمان به خدا واگذار کنیم.

ملی پوش پرتاب دیسک: مسافرکشی می کنم
اما قرارداد 6 میلیونی نمی بندم

سنندج- خبرنگار کیهان:
رئیس مجمع خیران مدرسه س�از کش�ور از 
افزایش مشارکت اجتماعی و همیاری این مجمع 

در مقایسه با سال های پیش خبر داد.
دکتر محمدرضا حافظی در پانزدهمین جشنواره 
خیران مدرسه ساز کردستان در سنندج با اعلام اینکه 
تعداد خیران مدرسه ساز کشور به 500 هزار نفر رسید، 
گفت: 16سال پیش در جوار بارگاه ثامن الحجج)ع( با 
تعدادی افراد انگشت شمار مجمع خیران مدرسه ساز را 
شروع کردیم و در حال حاضر 500 هزار نفر در سراسر 
کشور عضو این مجمع هستند. وی افزود: میزان کمک 
خیران مدرسه ساز در طول این 16 سال 160 میلیارد 

برپایی پانزدهمین جشنواره خیران مدرسه ساز در كردستان
و 800 میلیون ریال بوده اس��ت و این در حالی است 
که در س��ال جاری این مبلغ به 10هزار میلیارد ریال 
افزایش یافته اس��ت. این مسئول اظهار داشت اولین 
خیر پس از انقلاب اس��لامی حضرت امام خمینی)ره( 
بودند که با هدیه مبلغ 500 میلیون ریال فرمودند در 
سراسر کش��ور نهضت مدرسه سازی راه اندازی شود تا 
آموزش و پرورش توس��عه یافته و کسب علم و دانش 

برای همه دانش آموزان، استعداد ایرانی فراهم شود.
حافظی در ادامه گفت: با تحریم های خصم جهانی 
نگران بودیم کمک های مردم نوع دوست و خیر کمرنگ 
شود ولی به یک واقعیت پی بردیم و آن چیزی نیست 
جز اینکه ملت ما یک راه پر افتخار را که همانا ارتقای 

کسب علم و دانش است پیدا کرده اند و محکم ترین پاسخ 
را به خصم جهانی دادند که هرچه بیشتر تحریم کنید 
ما بیشتر با توسعه پایدار زیرساختها آموزش و پرورش را 
یاری خواهیم داد. وی با یادآوری درخشش دانش آموزان 
ایرانی در ژنو گفت: دانش آموزان عزیز ما با کسب افتخار 
در ژنو به ما گفتند که آینده بسیار درخشانی در مقابل 
چشمان خود خواهیم داشت. حافظی اضافه کرد در تمام 
روستاها، ش��هرها و استانها و هر کجا که می رویم آثار 
خیران عزیز مشهود است و به فرموده رهبرمعظم انقلاب 
این یک جهاد مقدس است و حرکت بسیار ارزشمند و 
ماندگار که شما خیران بزرگوار با خدا معامله می کنید 
و معامله با خدا هیچگاه زیان ندارد و خدا هم به مال و 

هم به جانتان برکت خواهد داد.
همچنین مدیرکل نوسازی مدارس کردستان در 
این جش��نواره گفت مجمع خیران کردستان در سال 
گذشته برای س��اخت 28 مدرسه متعهد شده بودند 
که 26 مدرس��ه اجرایی و نیز 126 مدرس��ه در سطح 
استان نوسازی و مقاوم سازی شد. شیرزادی اعتبارات 
این مدارس را 278 میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: 
تاکنون 200 میلیارد تومان هزینه شده است. وی تعداد 
مدارس مصوب سفر رهبرمعظم انقلاب به کردستان را 
34 پروژه عنوان کرد و گفت 24 پروژه با صرف اعتباری 
بالغ بر 193 میلیارد ریال به بهره برداری رسیده و 10 

پروژه نیز در حال اجرا است.«

اهواز - خبرنگار کیهان:
کرس�ی آزاداندیشی با موضوع »چرا رای 

بدهیم و به چه کسی رای بدهیم«
در موسس��ه آم��وزش عالی جهاد دانش��گاهی 

خوزستان برگزار شد.
سرپرست روزنامه کیهان در خوزستان در این 
کرسی آزاداندیشی گفت: نباید فکر کنیم اگر فرصتی 
به جریان به اصطلاح آزاداندیش دادیم؛ هنر کرده ایم. 
این جریان اسمش آزادی نیست، اتفاقا قطب مخالف 
آن است. بعضی جریان ها به اسم آزادی وارد می شوند 
ام��ا عین اختناقند، مگر اختناق جز تحمیل کردن 

یک تفکر به هر شیوه و منشی است؟
مهندس محمدجعفر فلس��فی ادامه داد: ما در 
یک فضای کار توام با رانت، تجمل، اشراف زدگی و 
فاصله طبقاتی مواجه بودیم و در یک دوره دیگر با 
فراموش کردن جامعه و فضای کاملا سیاسی مواجه 
شدیم به طوری که اکثر کارشناسان اعتراض کرده 

و معتقدند نباید سیاست را به اقتصاد ترجیح داد.

برگزاری كرسی آزاداندیشی در خوزستان
این کارش��ناس مسایل سیاس��ی افزود: ما به 
اجرایی شدن هدفمند کردن مدبرانه یارانه ها نیازمند 
بودیم که متاسفانه آن چه در این دولت روی داد فاقد 

این تدبیر بود و به صورت سیاسی وارد عمل شد.
عضو شورای مرکزی جامعه اسلامی مهندسین 
کش��ور با اش��اره به بحران سوریه و عبرت گرفتن از 

آن تصریح کرد:
ما بای��د در تصمیم گیری های مان از تجربیات 
دیگر کش��ورها استفاده کنیم. سوریه جلوی چشم 
ما اس��ت؛ این کش��ور هزینه های زیادی پس داده 
اس��ت و البته دارای یک سری مشکلات داخلی نیز 
هس��ت که ما آن را انکار نمی کنی��م، ببینید برای 
رس��یدن به اهدافش��ان با سرنوشت این کشور چه 

طور بازی کردند؟
وی ادام��ه داد: در خص��وص انتخابات ما باید 
براس��اس واقعیت ها اظهار نظر کنیم و از سرنوشت 
س��وریه عبرت بگیریم چرا که دشمنان در پی این 
هستند که سوریه دیگری را در کشور ما پیاده کنند.

کاشان- خبرنگارکیهان:
رئیس س�ازمان دامپزشکی کشور از تولید 
بی�ش از 300 قل�م انواع داروه�ای دامی و مواد 

بیولوژیک در حوزه دامپزشکی خبر داد.
س��ید محسن دستور در حاشیه بازدید از شبکه 
دامپزشکی شهرستان کاشان در جمع خبرنگاران اظهار 
داش��ت: در حال حاضر بیش از 95درصد از داروهای 
دامی و بیش از 50درصد از واکسن های  دام و طیور 

مورد نیاز در داخل کشور تولید و عرضه می شود.
به گفته وی در حال حاضر حدود 150 کارخانه 
دارویی در سطح کشور در زمینه تولید داروهای دامی 

با سازمان دامپزشکی کشور همکاری دارند.
وی اف��زود: در ای��ن 150 کارخانه دارویی علاوه 
بر تولید 255 قلم اعم از مکمل های غذایی، سموم و 
داروهای گیاهی دامی مورد نیاز در حوزه دامپزشکی، 
برخی از این کارخانه ها مواد اولیه دارویی را نیز تولید 

می کنند.

وی از تولی��د بی��ش از 50 قلم داروی گیاهی در 
کشور خبر داد و خاطرنشان کرد: داروهای گیاهی با 
منشأ گیاهی از ضریب اطمینان بیشتر و از ترکیبات 
منفی کمتری در محصول و فرآورده برخوردار است.

رئیس سازمان دامپزشکی کشور با اشاره به اینکه 
داروهای گیاهی می تواند جایگزین داروهایی شود که 
به دلیل مصرف طولانی مدت با مقاومت های دارویی 
همراه شده اس��ت، عنوان کرد: علاوه بر این، مصرف 
داروهای گیاهی می تواند مس��مومیت های کمتری را 

به همراه داشته باشد.
وی با اش��اره به صرفه جوی��ی 30درصدی ارزی 
کشور در زمینه صادرات گیاهان دارویی دامی در سال 
گذشته نسبت به سال 90 تصریح کرد: صادرات گیاهان 
دارویی دامی در سال گذشته 11/5 میلیون دلار بود.

دستور یادآور شد: گیاهان دارویی دامی از ایران 
به کشورهای حاشیه خلیج فارس، آسیای میانه، عراق 

و افغانستان صادر شده است.

رئیس سازمان دامپزشکی:

95 درصد از داروهای دامی در كشور تولید می شود

ثبت ن�ام دانش آم�وزان م�دارس دولت�ی و 
غی�ر دولت�ی اس�تثنایی فقط از طریق س�امانه 

الکترونیکی)سناد( انجام می شود.
سازمان آموزش و پرورش استثنایی کشور با انتشار 
ش��یوه نامه ای در این رابطه تأکید کرد: برای ثبت نام 
بدو ورود دانش آموزان به هر یک از دوره های تحصیلی 
حض��ور پدر، مادر یا ول��ی قانونی به همراه دانش آموز 
ضروری اس��ت. اما برای ثبت نام بقی��ه دانش آموزان، 
اولیا با مراجعه به س��ایت »س��ناد« می توانند اقدام به 

ثبت نام کنند.
بنابراین گزارش ثبت نام نوآموزان و دانش آموزان 
استثنایی که برای نخستین بار به مدارس و کلاس های 
خاص مراجعه می کنند با ارائه شناس��نامه س��لامت، 
شناس��نامه و تصوی��ر صفح��ه اول آن، کاربرگ های 
تکمیل شده سنجش هوش، شنوایی، بینایی، جسمی- 
حرکتی، چند معلولیتی، ADI-R اختلال های رشدی 
فراگیر )طیف اتیسم( و کارنامه قبولی پایه قبلی برای 

گروه های مختلف استثنایی انجام می شود.
این گزارش حاکیست، ثبت نام در دوره متوسطه 
اول پیش حرفه ای و دوره متوسطه دوم حرفه ای با ارائه 

شیوه نامه ثبت نام دانش آموزان استثنایی منتشر شد
معرفی نامه از اداره آموزش و پرورش استثنایی استان 
و کاربرگ تأیید ش��ده هدایت حرفه ای دانش آموز که 
اولویت رشته های مهارتی او در آن مشخص شده باشد، 
انجام می شود، براین اساس اولویت جایدهی نوآموزان 
و دانش آموزان، به ج��ز گروه های با کم توانی ذهنی، 

در تمام��ی دوره های تحصیلی ب��ا توجه به توانمندی 
دانش آموز، براس��اس ضوابط مربوط در مدارس عادی 

انجام می شود.
براس��اس این گزارش، دانش آموزان باهوش��بهر 
عادی، گروه های آسیب دیده شنوایی، بینایی، معلول 

جس��می- حرکتی و اختلال های رفت��اری- هیجانی 
در ص��ورت توانمندی می توانن��د در تمامی دوره های 
تحصیلی براساس شیوه نامه آموزش تلفیقی- فراگیر 
در م��دارس عادی ثبت نام کنند و از خدمات مربوطه 

برخوردار شوند.
براس��اس این شیوه نامه با توجه به تغییر ساختار 
نظام آموزشی، تمامی دانش آموزان قبولی پایه ششم 
ابتدای��ی در گروه های مختلف اس��تثنایی در پایه اول 

متوسطه اول استثنایی ثبت نام می شوند.
ش��ایان ذکر اس��ت، طول دوره آموزش متوسطه 
پیش حرفه ای و متوسطه دوم حرفه ای 3 سال است و 
برای دانش آموزانی که نتوانند در زمان مقرر تحصیل 
خود را خاتمه دهند، تا دو سال دیگر قابل افزایش است.
براس��اس این گزارش، ش��رایط ثبت نام و قوانین 
آموزشی آموزش��گاه های غیردولتی استثنایی همانند 
مدارس دولتی استثنایی است و در سایر موارد قوانین 
مدارس غیر دولتی عادی در این مدارس اعمال می شود.
گفتنی اس��ت؛ در این شیوه نامه، دریافت هرگونه 
وجهی به استثنای حق بیمه و بهای کتاب های درسی 

هنگام ثبت نام ممنوع می باشد.

اندیمشک- خبرنگار کیهان ورزشی:
هفت کشتی گیر و یک مربی از شهرستان اندیمشک به اردوی تیم  فرنگی نوجوانان فراخوانده 

شدند.
رئیس اداره ورزش و جوانان اندیمشک با بیان مطلب فوق گفت: از سوی فدراسیون کشتی هفت کشتی گیر 
و یک مربی از اندیمش��ک به منظور ش��رکت در اردوی تیم نوجوانان جهت اعزام به مس��ابقات قهرمانی آسیا 

معرفی شدند.
هوشنگ جعفری افزود: این اردو از 21 اردیبهشت در خانه کشتی شماره 2 تهران آغاز می شود و تا پنجم 

خرداد ادامه خواهد داشت.
وی در پای��ان گف��ت: در وزن 42 کیلوگرم بهن��ام عبدولی و پوریا ناصرپ��ور- در وزن 50 کیلوگرم امین 
قلاوند- در وزن 54 کیلوگرم محمدمراد الیاس��ی- در وزن 58 کیلوگرم ش��اهین ناصرپور در وزن 76 کیلوگرم 
آرمان علیزاده -در وزن 85 کیلوگرم محمد بیرانوند و همچنین سیامک قیطاسی به عنوان مربی نفرات دعوت 

شده به اردوی تیم نوجوانان کشور هستند.

دعوت 8 فرنگی كار اندیمشکی به اردوی تیم نوجوانان

اگر چه سرمربی باشگاه پرسپولیس تا عصر روز 
گذشته معرفی نشد اما خبرهای دریافتی حکایت از 
تمایل مدیران این باش�گاه ب�ه معرفی محمد مایلی 

کهن دارد. 
پس از جلس��ه ای که روز یکش��نبه اعض��ای هیات 
مدیره باش��گاه پرس��پولیس داش��تند، اعلام ش��د از بین 
محمد مایلی کهن و حمید درخشان یکی تا روز دوشنبه به 
عنوان سرمربی فصل آینده سرخپوشان و جانشین یحیی 
گل محمدی معرفی خواهد شد. این در حالی است که روز 
گذشته مدیر روابط عمومی این باشگاه معرفی سرمربی را 
به روزهای آینده موکول کرد و گفت: از آنجایی که پیش از 
این اعلام شده بود سرمربی پرسپولیس روز دوشنبه معرفی 
خواهد شد تماس های بسیاری از سوی رسانه های گروهی 
با باش��گاه صورت گرفت تا در جریان آخرین وضعیت کادر 
فن��ی قرار بگیرند. این در حالی اس��ت که دیروز نه هیات 
مدیره و نه کمیته فنی جلس��ه ای نداش��ته اند که بخواهند 
سرمربی را معرفی کنند. وی با بیان اینکه گزینه های هیات 
مدیره همان دو نفری هس��تند که در جلسه روز یکشنبه 
اعلام شد تصریح کرد: باشگاه پرسپولیس در تلاش است تا 
هر چه س��ریعتر سرمربی فصل آینده را مشخص و معرفی 
کند اما برای این کار ش��تابزده عمل نخواهد کرد و با دقت 

و حساسیت بیشتری کار را پیش خواهد برد. 
بالا رفتن شانس مایلی کهن

اما روز گذش��ته منابع نزدیک به باشگاه پرسپولیس 
خبردادند که ش��انس محم��د مایلی کهن ب��رای تصدی 
س��مت س��رمربیگری این تیم افزایش یافته و باید وی را 

سرمربی جدید دیروز هم معرفی نشد
مایلی کهن در یک قدمی نیمکت پرسپولیس

بخت اول نشس��تن روی نیمکت پرسپولیس در فصل آتی 
دانست. گفته می ش��ود که حتی وی با کمک مشاورانش 
اقدامات اولیه را برای تهیه فهرست بازیکنان جدید و مازاد 
پرسپولیس انجام داده است. از سوی دیگر گویا نظر رییس 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس هم روی مایلی کهن مثبت 

است.
ائتلاف تازه ای که شکل گرفت

محمد مایلی کهن در ش��رایطی بیش��تر از هر زمان 
دیگ��ری ب��ه نیمک��ت پرس��پولیس نزدیک ش��ده که نام 
افش��ین پیروانی - س��ابق بر این یک گزینه مستقل برای 
سرمربیگری پرس��پولیس بود- به عنوان دستیار درخشان 
مطرح ش��ده و ائتلاف این دو با مایلی کهن برای رس��یدن 
به نیمکت پرس��پولیس، رقابت می کند. در این بین حتی 
زوج درخش��ان - پیروانی از سوی کمیته فنی پرسپولیس 
حمای��ت بیش��تری ش��ده ام��ا تصمی��م نهایی ب��ر عهده 

رویانیان است. محمد 
همان ابتدا استعفایم را تقدیم می کنم

در پای��ان باید به صحبت های جال��ب توجه محمد 
مایلی کهن هم اشاره کرد. گزینه سرمربیگری پرسپولیس 
در خصوص اینکه آیا از باشگاه نمی خواهد با او قرارداد چند 
ساله ببندد تا به اندازه کافی فرصت داشته باشد، گفت: نه. 
من حتی حاضرم که همان ابتدا استعفای خودم را تقدیم 
کنم! دنبال این نیس��تم که کسی روی سکوها هوای ما را 
داشته باشد؛ اما باید وقت، انرژی و فکر لازم گذاشته شود. 
یقین بدانید که اگر بتوانید موفق ش��وید، هواداران با شما 

خواهند بود و اگر موفق نشوید، طبعا نباید باشند.

تیم  بس�کتبال پتروشیمی در رقابت های غرب  آس�یا در جدالی تمام ایرانی موفق شد ماهان را از پیش 
رو بردارد.

روز سوم رقابت های بسکتبال باشگاه های غرب آسیا که در شهر دهوک عراق در جریان است، شاهد یک جدال تمام 
ایرانی بود. جایی که پتروشیمی بندرامام و فولاد ماهان، 2 نماینده کشورمان مقابل هم به میدان رفتند. در نیمه نخست 
پتروش��یمی که از 2 بازیکن خارجی در ترکیب خود اس��تفاده می کند، توانس��ت با حساب 41 بر 36 ماهان را از پیش رو 
بردارد. در نیمه دوم بازی بسیار نزدیک دنبال شد و در پایان باز هم شاگردان مهران حاتمی در پتروشیمی موفق شدند 

یاران صمد نیکخواه بهرامی در ماهان را با حساب 87 بر 86 از پیش رو بردارند.
 پتروش��یمی روز یکش��نبه مقابل شانفیل 84 بر 78 شکس��ت خورده بود و در نخستین بازی اش هم الکرخ عراق را 
مغلوب کرده بود. ماهان هم در بازی اول مقابل شانفیل 84 بر 83 پیروز شد و روز یکشنبه با قرعه استراحت روبرو بود. 

چهاردهمین دوره مسابقات غرب آسیا از 21 اردیبهشت در دهوک عراق آغاز شده و 27 اردیبهشت به پایان می رسد.

پیروزی پتروشیمی در دوئل تمام ایرانی بسکتبال غرب آسیا


